
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30 Enero 2023

Hora inicio/fin: 19:40 / 20:30

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 21 DE DICIEMBRE DE 2022.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  21 de 
Diciembre de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que los presupuestos participativos ya se van a poner en 
funcionamiento  y  ha  comentado  la  importancia  y  el  compromiso  por  parte  de  los 
presidentes de los barrios.
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3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la secretaria se procede a la lectura de las contestaciones que han 
enviado  los  distintos  Negociados  en  cuanto  a  las  peticiones  realizadas  por  las 
asociaciones.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr.  Francisco Martínez,  representante de la AVV Gpo.S José Obrero,  C 
Alcora y ady. Solicita información acerca de los nuevos viales de la Cuadra La Torta. El Sr. 
Presidente informa que efectivamente se están realizando los trabajos de asfaltados y que 
queda pendiente las direcciones de las calles.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
comenta que la  rampa de acceso al  centro de salud resulta no ser accesible,  dada la 
pendiente tan pronunciada que tiene,  por lo  que solicita una solución al  respecto para 
mejorar dicha accesibilidad.

Pregunta sobre el baño público que se quiere instalar en la plaza, en que situación 
está y cuando se instalará. El Sr. Presidente informa que hace poco pasaron los técnicos 
municipales a tomar medidas y que están mirándolo.

Solicita  que se tire  una solera de hormigón para poder  poner  la  caseta de la 
Asociación en la Plaza.

Informa que en la calle Maestro Guridi n.º 14, había pintado sobre la calzada unas 
líneas de prohibido estacionar, dado que en el inmueble había solicitado una reserva por 
vivir allí  una persona con una minusvalía. Desde hace unos días dichas líneas las han 
quitado y desconocen el motivo.

Al mismo tiempo solicita que se pinten las líneas en la Calle Maestro Alonso 9, 
dado que en esa vivienda vive otra persona con movilidad reducida.

En la Plaza Reyes 2000, recayente a la calle Maestro Granados, hay una rampa 
de acceso a la plaza, se solicita que se pinte una línea amarilla para que esté prohibido 
estacionar.

Reitera la petición de la poda de árboles. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, solicita que al 
final de la calle Cap i Corp, llegando a la calle Canet lo Roig, se pinte de nuevo la línea  
amarilla, ya que apenas se aprecia, además de poner una placa de prohibido estacionar.

Solicita  que  en  el  Local  Social  se  vuelva  a  pintar  la  señal  de  acceso  para 
minusválidos, poniendo un cebreado en la entrada del mismo.

En los vados del grupo Rosario quieren que se pinten en los extremos de las 
líneas amarillas un saliente para delimitar mejor hasta donde está prohibido estacionar.

Revisar el semáforo con pantalla solar en la Ctra. Borriol, junto a la rotonda de 
Madre Teresa de Calculta, por lo visto no funciona, en dirección al centro ciudad. Indicar 
también que está situado dicho semáforo detrás de una farola, se podría estudiar la opción 
de colocar la farola detrás del semáforo.
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Se solicita que se instalen señales informativas de “Pas Escolar”, en los pasos de 
peatones de la Ctra. Borriol, junto a la rotonda Madre Teresa de Calcuta y en el de la Avda. 
Sos Baynat, junto a la misma rotonda.

Reitera la petición de que se instale una bomba de presión de agua, dado que en 
el centro cívico sale muy poca agua. 

En el cruce de la Ctra. Borriol con Avda. Alfonso XII solicita que se pinten marcas 
viales, para facilitar la entrada y salida de una vía a la otra y que no estacionen vehículos 
en la esquina.

En la entrada del Cementerio Nuevo, la parte recayente a Camino Enramada, se 
solicita que se pinten marcas viales para delimitar los carriles de entrada y salida.

Reitera la petición de limpieza de los colectores del Camino Collet  y carretera 
Borriol, cruce Karting Indoor.

Se reitera la petición de que las señales informativas de la empresa “Comerco” 
sean devueltas a la empresa, propietaria de las mismas.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, reitera 
la petición de que se arregle al calzada que está en malas condiciones por culpa de las 
raíces de los pinos.

Se solicita el asfaltado o reparcheo de la calle Molí d’ Oli, a la altura del número 5, 
la calle Molí de Cal y la calle Parany.

 Pregunta por la situación en que se encuentra el servicio de autobuses para las 
urbanizaciones de montaña.  A lo  que el  Presidente contesta que están en trámites de 
consultas. 

La Sra. Lorena Bachero, vocal de Alcaldía, informa que el escampado que hay 
frente al colegio Jaime I, el otro día se encontraron una jeringuilla y que últimamente hay 
más indigentes y “gorrillas”.

Reitera la petición de que se instale un espejo a la salida de la calle El Chopo con 
calle Almendro.

Insiste en poner alguna solución sobre el tráfico que discurre en la calle que va 
desde la rotonda de la Salera hasta la Rotonda del Gaeta Huguet / Ordoñez, por la parte 
del Parque Mérida.

Pregunta cuando se van a iniciar las obras del instituto nuevo que tiene que ir en 
el Cremor. Además solicita que el nombre del instituto sea IES CREMOR, por la situación 
donde se pretende construir. A lo que los demás miembros de la Junta dan su conformidad. 
El Sr. Presidente contesta que no se sabe el inicio de las obras y que está conforme el que 
el nombre del instituto se pueda llamar IES CREMOR.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión,  siendo las 20:30 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 de gener de 2023

Hora inicie/fi: 19:40 / 20:30

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 21 DE DESEMBRE DE 2022.

S'aprova  l'acta  ordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  21  de 
Desembre de 2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El  Sr  President  informa  que  els  pressupostos  participatius  ja  es  posaran  en 
funcionament i ha comentat la importància i  el compromís per part dels presidents dels 
barris. C
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3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la secretària es procedeix a la lectura de les contestacions que han 
enviat els diferents Negociats quant a les peticions realitzades per les associacions.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Francisco Martínez, representant de l'AV Gpo.S José Obrero, C l'Alcora 
i ady. Sol·licita informació sobre els nous vials de la Quadra La  Torta, el  Sr.  President 
informa  que  efectivament  s'estan  fent  els  treballs  d'asfaltats  i  que  queda  pendent  les 
adreces dels carrers

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grup  Reis  i  Ctra.  l'Alcora, 
comenta que la  rampa d'accés al  centre de salut  resulta no ser accessible,  donada el 
pendent tan pronunciat que té, per la qual cosa sol·licita una solució sobre aquest tema per 
a millorar aquesta accessibilitat.

Pregunta sobre el bany públic que es vol instal·lar en la plaça, en què situació està 
i quan s'instal·larà. El Sr. President informa que fa poc van passar els tècnics municipals a 
prendre mesures i que estan mirant-ho.

Sol·licita  que  es  tire  una  solera  de  formigó  per  a  poder  posar  la  caseta  de 
l'Associació en la Plaça.

Informa que al carrer Maestro Guridi núm. 14, havia pintat sobre la calçada unes 
línies de prohibit estacionar, atés que en l'immoble havia sol·licitat una reserva per viure allí 
una persona amb una minusvalidesa. Des de fa uns dies aquestes línies les han llevades i 
desconeixen el motiu.

Al mateix temps sol·licita que es pinten les línies al Carrer Maestro Alonso 9, atés 
que en aqueix habitatge viu una altra persona amb mobilitat reduïda.

En la Plaça Reis 2000, que dona al carrer Maestro Granados, hi ha una rampa 
d'accés  a  la  plaça,  se  sol·licita  que  es  pinte  una  línia  groga  perquè  estiga  prohibit 
estacionar.

Reitera la petició de la poda d'arbres. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, sol·licita que al final 
del carrer Cap i Corp, arribant al carrer Canet lo Roig, es pinte de nou la línia groga, ja que 
a penes s'aprecia, a més de posar una placa de prohibit estacionar.

Sol·licita  que  en  el  Local  Social  es  torne  a  pintar  el  senyal  d'accés  per  a 
minusvàlids, posant un cebreado en l'entrada d'aquest.

En els guals del grup Rosario volen que es pinten en els extrems de les línies 
grogues un sortint per a delimitar millor fins on està prohibit estacionar.

Revisar el semàfor amb pantalla solar en la Ctra. Borriol, al costat de la rotonda de 
Mare Teresa de Calcuta, segons sembla no funciona, en direcció al centre ciutat. Indicar C
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també que està situat  aquest  semàfor darrere d'un fanal,  es podria estudiar  l'opció de 
col·locar el fanal darrere del semàfor.

Se sol·licita que s'instal·len senyals informatius de “Pas Escolar”, en els passos de 
vianants de la Ctra. Borriol, al costat de la rotonda Mare Teresa de Calcuta i en el de l'Av. 
Sos Baynat, al costat de la mateixa rotonda.

Reitera la petició que s'instal·le una bomba de pressió d'aigua, atés que en el 
centre cívic ix molt poca aigua. 

En l'encreuament de la Ctra. Borriol amb Av. Alfons XII  sol·licita que es pinten 
marques viàries,  per a facilitar  l'entrada i  eixida d'una via a l'altra i  que no estacionen 
vehicles a la cantonada.

En l'entrada del Cementeri Nou, la part que dona a Camí Enramada, se sol·licita 
que es pinten marques viàries per a delimitar els carrils d'entrada i eixida.

Reitera la  petició  de neteja dels  col·lectors del  Camí Collet  i  carretera Borriol, 
encreuament Karting Indoor.

Es reitera la petició que els senyals informatius de l'empresa “Comerco” siguen 
retornades a l'empresa, propietària d'aquestes.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La  Joquera,  reitera la 
petició que s'arregle al calçada que està en males condicions per culpa de les arrels dels 
pins.

Se sol·licita l'asfaltat o repegats del carrer Vaig moldre d’ Oli, a l'altura del número 
5, el carrer Vaig moldre de Calç i el carrer Parany.

 Pregunta  per  la  situació  en  què  es  troba  el  servei  d'autobusos  per  a  les 
urbanitzacions  de  muntanya.  Al  que  el  President  contesta  que  estan  en  tràmits  de 
consultes. 

La Sra.  Laura  Bachero,  vocal  d'Alcaldia,  informa que  l'escampat  que  hi  ha 
enfront del col·legi Jaume I, l'altre dia es van trobar una xeringa i que últimament hi ha més 
indigents i “gorrillas”.

Reitera la petició que s'instal·le un espill a l'eixida del carrer El Xop amb carrer 
Ametler.

Insisteix a posar alguna solució sobre el trànsit que discorre al carrer que va des 
de la rotonda de la Salera fins a la Rotonda del Gaeta Huguet / Ordoñez, per la part del 
Parc Mèrida.

Pregunta quan s'iniciaran les obres de l'institut nou que ha d'anar en el Cremor. A 
més sol·licita  que el  nom de l'institut  siga IES CREMOR, per  la  situació  on es pretén 
construir. Al que els altres membres de la Junta donen la seua conformitat. El Sr. President 
contesta que no se sap l'inici de les obres i que està conforme el que el nom de l'institut es 
puga cridar IES CREMOR.
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I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les 20.30 hores, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, en el 
lloc i data al principi expressats.
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